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Nr 683

Av herrar Börjesson i Falköping och Sundkvist, om ökning av 
möjligheterna att adoptera utländska barn.

Antalet makar som önskar adoptera barn är för närvarande stort. Uppgif
terna om hur många som väntar på adoption av barn är mycket bristfälliga. 
Klart står att kön av presumtiva adoptivföräldrar är lång. Många barnlösa 
äkta makar skulle om tillfälle gavs kunna bli mycket lämpliga adoptivför
äldrar. På grund av svårigheterna att få svenska adoptivbarn är många in
tresserade av möjligheten att kunna adoptera utländska barn. Någon nog
grann statistik över antalet i Sverige adopterade utländska barn finns ej, 
eftersom de ej särredovisas i statistiken. Antalet är emellertid ännu mycket 
begränsat. Detta torde i stor utsträckning bero på de svårigheter som linns 
i gällande bestämmelser.

En liberalisering syftande till ökad adoption av utländska barn skulle till
fredsställa önskemålen från ett stort antal barnlösa svenska makar. Om man 
ser på frågan ur ett större perspektiv torde man kunna beteckna ökad adop
tion över gränserna som en realistisk åtgärd för att skapa förståelse över 
gränserna.

Med hänvisning till det anförda hemställes,
att riksdagen i skrivelse till Kungl. Maj :t måtte anhålla 

om utredning om åtgärder i syfte att öka möjligheterna att 
adoptera utländska barn.

Stockholm den 26 januari 1966

Bengt Börjesson Tage Sundkvist
i Falköping


